
Formandsberetning 2023-2024 

 

Endnu et år er gået i familien single rock Roskilde. I årets løb har vi haft en række fester. 

Der bliver stadig sværere at holde prisen nede, da restaurant ejerne har sat kuvertprisen op. 
 
Jane har lagt et stort arbejde i at arrangere disse fester. Især vil jeg fremhæve julefrokosten som John og 
Jane var primus motor for. Tak for indsatsen, der gjorde vi fik en god fest til en billig penge. 
 
Foreningens aktiviteter kører fint med op til 20 deltagere til fredags cafe. John finder alternative steder til 
cafe A ca. en gang om måneden.  
 
Lørdag har Leif og Claus kortspilleklub fået selskab af en strikkegruppe med Lotte og Else som arrangører.  
Inger afholder bowling en gang om måneden, og kører biograf klubben. 
 
Vil gerne opfordre andre medlemmer til at byde ind med aktiviteter, så som vandreture, teater eller hvad 
man ellers har interesse for. Proceduren når man har et arrangement er, at man skriver til 
roskilde@singlerock.dk , Irene lægger det i kalenderen på hjemmesiden, og man står selv for tilmeldinger. 
 
Bestyrelsen har afholdt møde ca. hver anden måned. I år har vi dels holdt møder i Byens hus og dels haft 
nogle hyggelige møder i privat regi. 
 
På Bestyrelsens vegne takker jeg for et godt år 
Formand Hans-Martin 
 

mailto:roskilde@singlerock.dk

